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§ 35 
Skrivelse från (S) om brukaravtal och brukarmedverkan 
på Södermalm  
SÖD 2022/694 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anders Göransson m.fl. (S) väcker ett ärende genom en skrivelse 
om brukaravtal och brukarmedverkan på Södermalm. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden föreslår att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att 
bereda ärendet. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt ordförandens 
förslag. 
 
 



Bilaga § 35 Skrivelse från Socialdemokraterna om brukaravtal och 
brukarmedverkan på Södermalm 
 
  

Södermalms stadsdelsnämnd 2022-05-25 
Skrivelse om 
brukaravtal och 
brukarmedverkan på 
Södermalm   
Anders Göransson m.fl. S 

 
SKRIVELSE  
I början av maj deltog vi i en workshop på temat biologisk mångfald, anordnad av 
föreningen Hållbara Reimersholme. Resultatet av denna workshop blev bl.a. en 
sammanställning av konkreta förslag på hur mångfalden kan öka och hållbarheten 
kan förbättras på ön. Förslagen skickades till stadsdelsförvaltningen. På mötet 
berättades att stadsdelen avslutat det brukaravtal som tidigare fanns mellan 
stadsdelen och några av bostadsrättsföreningarna på ön.  
 
I stadsdelens verksamhetsberättelse för 2018 står följande:  
Förvaltningen utvecklar formerna för samverkan med det civila samhället som 
bland annat görs möjligt genom föreningsbidrag och brukaravtal.  
 
Av Södermalms parkplanen som antogs året efter framgår följande:  
Hösten 2018 fanns totalt 37 brukar- och brukarmedverkansavtal inom 
Södermalms stadsdelsområde. Avtalen kan delas in i tre kategorier:  
 
Brukaravtal – tecknas mellan stadsdelen och enskilda brukare eller föreningar och 
gäller oftast ett mer avgränsat område, t.ex. en täppa eller enskild rabatt. Arbetet 
utförs ideellt, men stadsdelen stöttar genom att tillhandahålla exempelvis vatten, 
jord, plantor och förvaringsutrymmen för trädgårdsredskap. Långholmens 
koloniområde och Tanto Norra Koloniträdgårdsförening är två exempel på 
brukaravtal.  
 
Brukarmedverkansavtal – tecknas mellan stadsdelen och en bostadsrättsförening 
och innebär att föreningen åtar sig skötseln av en park eller delar av en park mot 
viss ekonomisk ersättning. Vid Sockerbruket längs med Årstaviken och på 
Reimersholme finns några av brukarmedverkansavtalen inom stadsdelsområdet.  
 
Brukarmedverkansavtal, stadsodling – tecknas mellan stadsdelsförvaltningen och 
en förening och innebär att föreningen skapar en odlingsplats som de sköter om. 
Stadsdelen stöttar genom att tillhandahålla exempelvis odlingslådor och jord. 
Goda exempel på den här typen av avtal är Odla ihop i Tantolunden och Odling 
på Spåret i Eriksdalslunden. 
 
Med anledning av ovanstående skulle vi vilja ha svar på följande frågor:  

 Hur många avtal finns det idag?  
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 Vilka avtal har tillkommit under mandatperioden?  

 
 Vilka har försvunnit?  

 
 Varför avslutades brukaravtalet på Reimersholme?  

 
 Vilka möjligheter ser förvaltningen i att öka medborgarnas stora 

engagemang ytterligare när det gäller stadsmiljön och klimatfrågor? 



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Hans Anders,Göransson 2022-05-31
Anna Martha Linnéa,Anderstedt 2022-05-30
Knut Jonas,Nilsson 2022-05-30


		2022-06-01T07:47:37+0200




